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Protokoll årsmöte 2023-04-23 11:00

Närvarande: 13 medlemmar/fastigheter deltog på mötet.

Plats: ldalaskolans Matsal. Veberöd

1, Mötets öppnande och godkännande av dagordning.
- Mötet öppnas
- Dagordningfastställd

2. Val av ordförande, två justerare tillika rösträknare för stämman, tid för protokolliustering
- ordförande: Mikael Thunberg
- justerare: Bengt Andreasson, Mikael Hansson

Tid för protokolljustering sker inom två veckor

3. Verksamhetsberättelse och ekonomisk rapport
- Verksamhetsberättelsen och den ekonomiska rapporten godkändes. Bilaga loch 2.

4. Revisionsberättelse och ansvarsfrihet för styrelsen
- Bengt Andreasson läste upp revisionsberättelsen. Stämman godkände denna och gav styrelsen

ansvarsfrihet.

5. Val av s§relse
- Mikael Thunberg väljs till ordförande för en tid av 2 år, omval
- Sebastian Cato väljs till sekreterare för en tid av 2 år, omval
- Tommy L.junggren väljs till styrelsesuppleant för en tid av 2 år, omval
- Bengt Andreasson väljs till revisor för en tid av 2 år, omval
- Bo Blomqvist väljs tiil revisorsuppleant för en tid av 2 är, omval
- Björn Granvik (sammankallande), Ulrika Djignagård och Joakim Andersson väljs till valberedning för en

tid av 1 år, omval

6. Årsavgift
- Styrelsen föreslår att årsmötet beslutar att årsavgiften ska höjas, från 2000 kr till 2500 kr per år och

-_ fastighet, fr o m 2024, med anledning av att föreningen måste ta ut moms på årsavgiften.

- Årsmötet beslutar att årsavgiften hö.js till 2500 kr per år och fastighet fr.o.m. 2024

7. lnformation från styrelsen
Styrelsen planerar för att det ska ske asfaltering 2024 enligt beslut på årsmöte 2021. Ökade kostnader
för asfaitering samt höga räntor kan dock leda till att asfalteringen behöver ske senare. Om detta blir
aktuellt kommer det att behöva tas ett nytt beslut på årsmötet 2024-

- Utredning av elkostnader, information fi nns i verksamhetsberättelsen.
Under vintern hor belysningen på ldalastigen slöckts innon skolon börjar då det fortfarande ej vorit ljust-
Bro om det ör ljust nör barn cyklar öll skolon. Belysningen styrs av ostro-ur. Styrelsen undersöker
möjlighet till korrigering av belysning på ldalastigen.

- Nertagning av träd på området: Styrelsen påminner om att kontakt måste tas med styrelsens
ordförande om det finns önskemål om att ta ner träd utanför tomtgräns och att eventuell nertagninB
utanför tomtgräns måste godkännas av styrelsen, mer information om detta finns på vår hemsida:
ldala.orB.

- Kärl för hushållsavfall ska i normalfallet placeras inom fastighetsgränsen, förutom tömningsdagen,
eventuella undantag från detta ska godkännas av styrelsen. Det har under senare år placerats flera kärl
på ett olämpligt sätt, vilket försvårar plogning och klippning av vägkanter, även ur estetiska skäl bör
kärlen placeras inom lomtgränsen.
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- Vattenläcka i byn ledde tillomläggning av trafik till våra vägar med ökad belastning och vägskada som
följd. Ärende hos VA Syd för ersättning av fakturerade utgifter upprättat,

8. lnkomna motioner

- lnga inkomna motioner

9. övriga frågor
- Träd lutar vid Nils Påls Väg 28-36, planeras nertagninE.
- lnformation: Hasslemölla planeras bli friluftsområde och eventuellt lokal för Biosfärsområde Storkriket.

Vandringsleder planeras upprättas från bland annat Hasslemölla till Körsbärsdalen Kan leda till arbete
öster om, i anslutning till ldalaområdet.

10. Mötets avslutande
- Mötet avslutas

ldala den 23e april 2023

Mikael Thunberg, ordförande
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Sebastian Cato, sekreterare


